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Raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM – 06 oktober 2023 

 
LIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING VAN BESLISSINGEN 

 
Aanwezig: Sylke Pex, Marc Franquet - ondervoorzitters 

Bavo Anciaux, Ivo Andries, Eddie Bormans, Anne De Ron, Mieke Van den Brande, 
Paul Wuyts - leden 
Stefaan Deleus, Koen Kerremans, Geert Marrin - leden met raadgevende stem 
Jos Hellemans - deskundige 
Vincent Volckaert - algemeen directeur en secretaris 

Verontschuldigd: Koen Anciaux - voorzitter 
Jeroen De Cuyper, Patrick Princen, Rina Rabau, Ingeborg Van Hoof - leden 

Afwezig: / 

 
De vergadering wordt geopend om 16.00 uur door Sylke Pex, ondervoorzitter. 

 

Goedkeuring notulen 
 

1. Goedkeuring notulen van de RVB van 22 september 2023  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de notulen van 22-09-2023 goed. 

 

Punten ter kennisname 
 

2. Opvolging beslissingen  

2.1. Samenstelling huishoudelijk afval vs. Invoering gft-inzameling  

De analyseresultaten van de samenstelling van huishoudelijk afval door OVAM werden nagestuurd. Daarin staat 
duidelijk dat in stedelijke regio’s waar al 30 jaar gft-inzameling bestaat ook nog steeds gemiddeld 39 % bioafval in 
het restafval zit. Er moet dus niet verwacht worden dat al het gft uit het restafval zal verdwijnen bij de invoering 
van een gft-inzameling. 

2.2. Aanpassing verslag RB 22-09-2023 

Eddie Bormans merkte bij de vorige vergadering een fout cijfer op in de nota over het onderhoud van de 
frequentieregelaars voor de rolbruggen bij MBS. Dat werd nagevraagd bij IOK Afvalbeheer. De fout werd 
inmiddels rechtgezet en de aanpassing werd doorgevoerd in het verslag van de vergadering van 22-09-2023.

 

Punten ter bespreking/standpuntbepaling 
 

3. Afvalverwerkingscentrum Lier: huidige activiteiten en toekomstplannen  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur neemt kennis van de activiteiten en de omstandigheden op het Afvalverwerkingscentrum in 
Lier, alsook van het masterplan om tot een herwaardering en een optimale benutting van die belangrijke locatie 
te komen. Op die manier zal het Afvalverwerkingscentrum voldoen aan de nieuwe normen en optimaal 



 

 

2/6 

beschikbaar zijn voor de activiteiten van IVAREM. De raad van bestuur gaat akkoord om op basis van deze visie 
verder te werken aan dit dossier. Dit masterplan betekent een belangrijke meerjarige investering en daarom is 
het noodzakelijk om de financiële impact van die investering duidelijk in kaart te brengen alsook op zoek te gaan 
naar mogelijke subsidies om de financiële impact voor de gemeenten te beperken. Dat zal een belangrijke taak 
zijn voor de financiële dienst. Het masterplan voorziet verschillende fasen van uitvoering en die moeten verder 
uitgewerkt worden. 
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